

INTERNATIONAL FRIENDS FUNDS

Trusted, tax-deductible fundraising in the U.S.



An International Friends Fund provides nonprofits with a cost-effective solution to receive tax-deductible gifts from supporters in the United States and across the globe. Avoid the trouble and expense of setting up your own U.S.-based charity. Give2Asia handles donor support and back-office administration, including tax receipts.

A Flexible Fundraising Platform

- Name your fund as you wish, then promote it among your networks of international donors
- Solicit tax-deductible donations of any amount, via credit card, check, or wire transfer
- Receive gifts of securities and cryptocurrency, as well as charitable bequests and other planned gifts
- Accept gifts from individuals, donor-advised funds, foundations, and corporations
- Customize your dedicated overseas giving webpage and link it from your site and on social media
- View donations and donor information on our web portal, and request online a distribution from your fund

A Cost-Effective Solution

- No legal fees, no annual fees, no minimum balance
- No need to establish a public charity in the United States
- No need for annual audits, and no need to file annual overseas tax returns
- No need to demonstrate substantial support from the general public
- No need for an overseas board of directors (although you can organize local advisory boards)

A Personal Touch

- Enjoy a dedicated fund manager for any questions you or your donors may have
- Plan your meetings or events at our New York City convening space at no charge
- Expand your base of support by opening additional Friends Funds in other geographies through our partners in the Myriad Alliance.

How To Get Started

- Apply online at: <https://give2asia.org/apply>
- Email: friendsfund@give2asia.org

赠与亚洲伙伴支持基金

帮助您在美国进行值得信赖的免税筹款活动



赠与亚洲伙伴支持基金向非营利伙伴提供了一种高性价比的解决方案，帮助其接收美国或国际捐赠方的免税捐赠。有了赠与亚洲伙伴支持基金，非营利组织可以免去在美国设立自己的慈善机构所带来的麻烦和费用。赠与亚洲将负责捐赠者支持和后台管理工作，包括开具捐赠收据。

灵活的筹款平台：

- 您可以按照意愿为您的伙伴支持基金命名，并在您的国际捐赠方网络中进行推广。
- 您可以筹集来自信用卡、支票或电汇等方式捐赠的任何金额的赠款。
- 您可以接收证券和加密电子货币捐赠，以及慈善遗赠和其他计划的捐赠。
- 您可以接收来自个人、捐赠方指定基金、基金会、企业的捐赠资金。
- 您可以定制您的海外筹款专用网页，并将其链接到您的网站或社交媒体上。
- 您可以在赠与亚洲门户网站上查看捐赠和捐赠方信息，并在线申请资金拨付。

高性价比的解决方案：

- 无法律费、无年费、无最低余额要求。
- 您无需在美国设立公共慈善机构。
- 您无需年度审计，也无需提交海外年度纳税申报表。
- 您无需证明公众的大力支持。
- 无需设立海外理事会（但您可以组织当地的咨询理事会）。

个性化服务：

- 专职的基金经理将为您或您的捐赠方解答问题。
- 您可以免费在我们纽约市的会议场所开展您的会议或活动。
- 您可以通过我们Myriad联盟中的合作伙伴在其他地区设立更多伙伴支持基金，扩大您的支持网络。

如何开始我们的合作？

- 在线上申请：<https://give2asia.org/apply>
- 通过邮件联系：friendsfund@give2asia.org